
GF11Y 
BESTYRELSESMØDE 21-05-2015 
Sted: Liselund 
Tid: 20.00 – 21.00 

Til stede: Niels, Jakub, Jens (ny kassér) 
Ikke til stede: Henrik 
Afbud: Hans, Jens-Ole (afgående kassér) 

DAGSORDEN 

1) Status på bestyrelsesmedlemmer 
2) Status på omdelt referat og skrivelse til beboerne 
3) Status på møde med YOUSee 
4) Status på ”haveudvalgets” forslag 
5) Henvendelser: solceller, ny ejer, tilbud på malerarbejde fra LENTZ, tømrerarbejde, nye 

skraldespande (havemand), henvendelse fra 72Sø (vindue mod fællesareal). 
6) Evt. – bestyrelsesansvarsforsikring; ekstraordinær generalforsamling. 

 

Referent: Jakub 

Ad 1) Vi har fået ny kassér -  Jens Marc  Larsen (72Sø). Niels giver besked til Jens-Ole mhp. kontakt i løbet af 
weekenden mhp. overdragelse. Gert oplyser til Niels, at han også gerne vil bidrage med ekstra viden. 
Henrik Wagner bliver igen kontaktet ift. status, som fungerende bestyrelsesmedlem.  
Der arbejdes fremover på, hvilke arbejdsområder vi fordeler i bestyrelsen – primær kontaktperson som går 
på skift + ansvarspersoner/-områder. 

Ad 2) referat fra GF2015 skal på nettet, samt fra sidste bestyrelsesmøde. Der er 1 der har reageret – det er 
vores kassér. Jakub tjekker op på det. 

Ad3) Status fra Hans (tovholder på opgaven): vi har ikke afholdt noget møde med YouSee endnu, da det er 
noget af et puslespil at finde en mødedag alle herfra kan. Nen jeg har nu bedt vores kontaktperson i TDC 
om, at han skal komme med nogle forslag på mødedatoer og så indretter vi (Jakub, Søren og Hans) os bedst 
muligt på det. 

Ad 4) Afventer oplæg inkl. budget på projektet 

Ad 5)  
 
a) SØ102 har henvendt sig, da man går med overvejelser om at får etableret et solcelle-hybrid-anlæg. Beboer er 
vejledt til at rejse sagen på næstkommende generelforsamling/ekstraordinær generalforsamling. 

b) Ny ejer SØ94 – det er kassér opgave at ordne formalier ift. fremtidige indbetalinger af kontingent. Videregivet 
som sidste sag til Jens-Ole, som ordner det med ny kassér asap. 

c) Tilbud fra Maler på en række vedligeholdelsesopgaver. Vi går kun delvis med fremsendt tilbud. Legeplads og 
Vippe (i alt 4800). Niels kontakter maleren. 

d) Tømrerarbejde – Niels indhenter tilbud på renovering af cykelbom. 

e) Nye skraldespande – kommunen sender ny skraldespand til gartneren (1 skraldespand forsvandt ifm. 
udskiftningen). Skraldespande på fællesområdet - vi har 6-7 skraldespande til hundeejere – disse vil vi udskifte på 
opfordring fra gartneren.  



http://www.ajprodukter.dk/search/4743275.wf?searchPhrase=affaldsbeholdere 

Der er besluttet at bestille 6-7. Niels bestiller. Vi beder vores gartner om at tage de gamle af op til en 
arbejdsweekend. 

f) Henvendelse fra SØ72 – vindue mod fællesareal. Vejledt/rådgivet til at tage sagen på næstkommende 
generalforsamling. 

Evt.)  
 

- Bestyrelsesansvarsforsikring – er det noget vi har og hvad dækker det? Jens (kassér) undersøger ifm. 
overtagelsen fra Jens-Ole. 
 

- Fælles mail gf11y@gf11y.dk: alle bestyrelsesmedlemmer læser mailen. Niels tager sig af henvendelserne 
indtil arbejdsfordeling falder på plads på næste bestyrelsesmøde 
 

- Ekstraordinærgeneralforsamling: vi arbejder på indkaldelse til  27. august 2015  
 

///////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////// 

 

Næste bestyrelsesmøde: 18.juni 2015 kl.20.00 
Sted: meldes ud et par dage før (enten Liselund, eller hos Niels) 

Vi inviterer Ole Balle 

Forslag til punkter. 

1) Dagsorden til ekstraordinær generalforsamling. 
2) Gennemgang af vedtægter. 
3) Bestilling af lokaler 
4) Fordeling af formandsopgaver 
5) Fællesarrangementer (?) 

 
 

 

 

 

 

 

http://www.ajprodukter.dk/search/4743275.wf?searchPhrase=affaldsbeholdere

